
Aan de leden van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

 

 

Den Haag, 14 november 2024, 

 

 

 

Geachte collega’s, 

 

Op 6 december 2023 werd ik geïnstalleerd als Tweede Kamerlid, na een werkzaam leven van bijna 20 

jaar in het bedrijfsleven. Nu stel ik mij kandidaat voor het ambt van Staatssecretaris Fiscaliteit en 

Belastingdienst en neem u graag mee in mijn motivatie om dit te doen.  

 

Het afgelopen jaar heb ik met veel plezier mogen meewerken aan de opbouw van Nieuw Sociaal 

Contract, een actieve rol gespeeld in de totstandkoming van onze verkiezingsprogramma’s en 

woordvoerder geweest op de dossiers Defensie, SZW en Financiën. Mijn belangrijkste drijfveer om de 

politiek in te gaan, is het helpen van Pieter Omtzigt bij zijn missie om te werken aan Goed Bestuur en 

de Bestaanszekerheid van alle Nederlanders. Inmiddels is dat ons gezamenlijk streven geworden, met 

een flinke partij, 19 collega’s in de Kamer, een stevige fractie én een regering met een 

Hoofdlijnenakkoord. Dagelijks zet ik mij in om deze doelen te verwezenlijken. 

De afgelopen jaren ben ik als ondernemer actief geweest in de arbeidsmarkt. Een eerlijke, inclusieve 

en solidaire arbeidsmarkt is cruciaal voor een goed functionerende economie en daarmee de 

bestaanszekerheid van ons allemaal. Voor 85% van Nederland is werk de kortste en breedste route 

naar bestaanszekerheid, voor 15% is dat helaas niet zo.  

En daar moeten we wat aan doen, als ondernemer ben ik altijd bezig geweest met het vormgeven 

van de HR-oplossingen waar elke organisatie, overheidsinstantie en ondernemer zich in Nederland 

mee bezighoudt. Ik zag waar het aan schortte in onze samenleving, denk aan ongezond werk, zzp’ers 

die tussen wal en schip raken, en flexwerkers die hun recht niet kregen van hun werkgever. In die tijd 

heb ik ook veel samengewerkt met overheidsinstanties zoals het UWV, de Belastingdienst, maar ook 

de IND, AIVD en dienst Justis, want eerlijk werk gaat niet alleen over arbeidsvoorwaarden, maar ook 

over integriteit, en het naleven van (fiscale) wet- en regelgeving. Mijn ervaring en kennis wil ik graag 

inzetten om Nederland verder te helpen op het gebied van complexe financiële en fiscale 

vraagstukken, die raken aan de bestaanszekerheid van ons allemaal, nu en in de toekomst. 

Ons belastingstelsel is dringend toe aan een grondige verbouwing. Het vereenvoudigen en verbeteren 

van het stelsel van toeslagen, uitkeringen en belastingen is een ingewikkelde opgave en een kwestie 

van lange adem. Maar we moeten er nu serieus werk van maken, in een tijd waarin we nog 

verschillende herstelacties moeten afronden én waarin het piept en kraakt bij onze grootste 

uitvoeringsorganisatie, de Belastingdienst.  

 

Ik zie het als mijn taak als Staatssecretaris om in dit Kabinet een relevante eerste aanzet te kunnen 

doen naar een nieuw belastingstelsel, afbouw van toeslagen en kortingen en daarmee een veel 

simpeler inrichting. Dat is goed voor de Belastingdienst zelf én voor alle Nederlanders die afhankelijk 



zijn van een goed functionerende overheid. Als Nederlanders meer vertrouwen hebben in de 

overheid en beter grip hebben op hun financiële situatie en vertrouwen hebben in de financiële 

toekomst, ook als het een keer tegen zit, dan ben ik een tevreden mens. 

Ik ben, naast (oud)ondernemer, ook volleyballer, U2-muziekliefhebber, actief lid van de 

kerkgemeenschap NGK Utrecht Rijnwaarde, maar bovenal ook echtgenoot en vader van twee 

fantastische dochters.  

Graag beantwoord ik uw vragen in de hoorzitting van vanavond. Ik zie zeer uit naar het gesprek en 

naar de samenwerking in de komende periode. 

 

Hoogachtend, 

 

 

Tjebbe van Oostenbruggen 


